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Justerarnas signatur  Utdragsbestyrkande 

Seniorrådet Protokoll 2023-09-07 
§§19–27 
 

Plats och tid 
Stenströmsrummet Stadshuset, kl 14:15-16:30  
 

Ledamöter 
Annmarie Arvidsson Ordförande, Omsorgsnämnden 
Mussa Selim, Omsorgsnämnden 
Ing-Britt Andersson, PRO Trollhättan 
Lisbeth Svanström, PRO Södra 
Kjell Gunnarsson, SPF Seniorerna Södra Väne 
Berth Johansson, SPF Seniorerna Flundre 
Ingemar Apelstig SPF Seniorerna Trollhättan 
Barbro Åkerblad, RPG Missionskyrkan 
Gerd Blom, SKPF avd 13 
Sirkka-Liisa Nevanen, Finska Pensionärsföreningen 
Marianne Munther, RPG Pingstkyrkan 
 

Övriga närvarande 
Henrik Olsson, SPF Seniorerna Flundre (ersättare) 
Johanna Arvidsson, OF 
Fredrik Hallstensson, SBF 
Ann-Christine Apelman, KSF 
Jane Johansson, OF 
Frida Fredriksson, KSF 
Peter Göthblad, KSF, sekreterare 
 

Vid anteckningarna 
 
…………………………………. 
Sekreterare, Peter Göthblad 
 

Justeras 
2023-09-15 
 
 
………………………………….  …………………………………. 
Ordförande, Annmarie Arvidsson Justerande, Lisbeth Svanström  
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 § 19Mötets öppnande 
Annmarie Arvidsson hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
 

§ 20 Val av justeringsman 
Lisbeth Svanström utses att justera protokollet. 
 
 

 § 21 Föregående mötesprotokoll 
Förra protokollet (2023-04-19 är utsänt och innehöll inga oklarheter, protokollet läggs till 
handlingarna. 
 
 

 § 22 Trollhättans Stads arbete med Suicidprevention och psykisk 
hälsa (Johanna Arvidsson)  
Med en Powerpoint (bifogas) som grund redogör Johanna för Stadens arbete med 
Suicidprevention och psykisk hälsa, samt informerar om den uppmärksamhetsvecka som 
kommer att äga rum v 37 med flertal olika föreläsningar och evenemang med teman 
riktade till olika grupper 

 

§23 Vad händer på stan – information från 
Samhällsbyggnadsförvaltningen (Fredrik Hallstensson) 
Utifrån en Powerpointpresentation (bifogas) informerade Fredrik om de aktiviteter som 
för närvarande och den närmaste tiden äger rum på stadens gator o torg men också i 
planarbetet för framtiden. I dagarna har de gamla träden i allén på Kungsgatan sågats ner 
och efter diverse arbeten under och ovan mark kommer nya träd att planteras. Stora 
arbeten med vatten och avlopp pågår i Hjortmosseområdet med avstängningar av gator 
som en nödvändig följd 

§ 24 Mål och resursplan 2024 – 2027 (Ann-Christine Apelman och 
Jane Johansson) 
Ann-Christine och Jane redogör för arbetet med den nya Mål och resursplanen för 
kommande mandatperiod. Styrningen av kommunen vilar på två ben – dels lagstiftningen, 
dels den lokala politiska ambitionen. Kommunfullmäktige antar fokusområde och 
prioriterade mål som de olika facknämnderna sedan har att implementera i de egna 
verksamheterna. (Powerpointer bifogas) 
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 § 25 Angående nytt avtal mellan Västtrafik och Nobina – förändringar 
från den 1 oktober (Frida Fredriksson)  
Frida redogör för några av de förändringar som kommer att ske den 1 oktober i och med 
att avtalet mellan Västtrafik och Nobina förnyas. Vissa linjer försvinner, vissa ändrar 
sträckning, men glädjande nog blir Servicelinjerna kvar då Trollhättans Stad besluta om 
ett tillköp av dessa. Man har i planeringen även lyssnat på bland annat Seniorrådets 
synpunkter angående busstrafiken genom Hjortmossen som nu i stort sett blir 
oförändrad. (Fridas Powerpoint bifogas) 

 
 

§ 26 Frågor som kommit fram vid förmötet (Peter)  
Tre frågor som kommit upp på förmötet: 

1. Varför bytte rådet namn 
2. Det är svårt att hitta parkering i centrum och även om det är gratis måste man 

hämta biljett i automat en bit bort om man inte använder Parkerings-app. 
3. Hur funkar de nya dörrlåsen i hemtjänsten 

Tyvärr missade sekreteraren att ställa frågorna 2 och 3 till Fredrik och Jane innan de hann 
lämna mötet, men på fråga ett har ordförande pratat med Lisbeth Romo som är 
kommunsekreterare, och fått svaret att det vid diskussioner kommit förslag på förändring 
och att Senior är ett bredare begrepp än pensionär och därmed mer gångbart. Ordförande 
förklarar att allt detta skett innan hon blev tillfrågad om ordförandeskapet och att hon 
inte har deltagit i beslutet, utan hänvisar föreningarna att kontakta Lisbeth om man vill ha 
mer information. 

 

§ 27 Tid för nästa möte 
Torsdag den 23 november kl 14 – 16. Kallelse med dagordning går ut c: a 2 veckor i förväg 

 

§28 Mötets avslutande  
Ordförande Annmarie Arvidsson tackade för idag och avslutade mötet. 
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